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I. Stämmans öppnande 

Föreningens ordförande Jan-Olof Appel förklarade stämman 

öppnad 

2. Val av Mötesordförande 

Jan-Olof Appel valdes ti11 mötesordförande 

3. Upprättande och justering av röstlängd 

Röstlängden utgörs av deltagarlistan på Teams. Närvarande på 

mötet var 72 fastighetsägare. 

4. Mötets behöriga utlysande 

Inbjudan skickades ut per mail till alla fastighetsägare och lades ut 

på Gruvens Fäbods Samfällighets FB sida i slutet av mars. 

5. Val av sekreterare för mötet 

Beerit Björkrnan-Rohlen valdes till sekreterare 

6. Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera stämmoprotokollet 

Elisabeth Sannesjö och Staffan Persson valdes till justeringsmän 

7. Vattenverket och framtida strategi 

Jenni Arvidsson och Lars Järlefors från Järlefors AB deltog som 

sakkunniga på detta område och den firma vi anlitat för vårt 

problem med vattnet. De gick igenom vad man gjort och vad 

som behöver göras för att säkra upp vårt vatten på bästa sätt. De 



förklarade ingående och visade bilder vad som gjorts och hur 

förslag till ny byggnad med kalkgrusfilter ser ut. 

UV filter har installerats i varje tryckzon, man har gjort säkringar 

i brunnar och stärkt delar i vår befintliga byggnad . Sedan 

december är vårt vatten drickbart. Vi lämnar in vattenprover för 

analys av bakterier varje månad och kemisk analys varje kvartal. 

Alla analyser är sedan årsskiftet inom referensintervallen och 

godkända utan anmärkningar förutom pH värdet som fluktuerar 

mellan 5,6-6,2. Börvärdet är 7,5-9,0. När PH för lågt över tid blir 

det skadligt för rör-och vattensystemet. Man har gjort försök att 

lufta för att bli av med kopparkorrosion men det har inte gått att 

få upp ph-värdet. Behovet att PH justera vattnet blir därmed 

oerhört viktigt då tillgång till kommunalt vatten inte ligger i en 

nära framtid (minst 5 år och även det är osäkert). En lösning med 

soda är inget alternativ för att lösa problemet varaktigt då det är 

alltför instabilt. Ett kalkgrusfilter bör installeras detta PH system 

är dessutom lätt att drifta. Deras förslag är alltså att installera 

kalkgrusfilter i en ny byggnad bredvid vår befintliga där den 

totala kostnaden beräknas uppgå till någonstans mellan 1,7-2 Mkr 

i dagsläget. 

Jan-Olof visade sedan på en kostnadsberäkning för anslutning till 

Kommunalt vatten mot egen vattenförsörjning i ett nytt 

vattenverk. 

Stämman beslutade enhälligt att varje fastighet ska sätta in 15 000 kr 

senast 1 juni.2023, för att klara kostnader för nybyggnad av hus, 

installation och inköp av kalkgrusfilter, 

8. Tillgänglighet stämmoprotokoll 

Protokollet läggs ut på Gruvens Fäbods Samfällighets hemsida. 



9. Stämmans avslutande 

Ordförande tackade alla som deltagit i mötet och förklarade Stämman 

avslutad 

Vid protokollet 

Beerit Björkrnan-Rohlen 

sekreterare 

Mötesordförande 
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Staffan Persson 


